
 

 

 

 

POROČILO NADZORNEGA ODBORA LZS 
ZA OBDOBJE MED 21. IN 22. SKUPŠČINO LZS 
 

Nadzorni odbor je v letu 2009 redno spremljal delo IO LZS in drugih organov LZS. Člani 
NO LZS so se udeležili večine sej IO LZS. Poleg redne udeležbe na teh sejah in nekaterih 
drugih pomembnejših aktivnostih LZS se je NO LZS sestal enkrat, 22.3.2010 ob pregledu 
finančno materialnega poslovanja. 

Nadzorni odbor LZS je v sestavi Dorjana Šuštar in Frane Merela (član NO LZS Drago 
Novak se je opravičil) na sedežu LZS in ob prisotnosti ga. Marije Skok in predsednice 
Irene Rosa pregledal finančno materialno poslovanje LZS v poslovnem letu 2009.  

Odbor ugotavlja, da je finančno materialno knjigovodstvo urejeno in vodeno v skladu z 
veljavno zakonodajo, slovenskimi računovodskimi standardi za društva in internimi akti 
LZS. Posamezni knjigovodski dogodki so ažurno in natančno evidentirani.  

Nadzorni odbor ugotavlja, da še vedno niso odpravljene vse pomanjkljivosti na katere je 
opozoril v zadnjem poročilu. V prihodnje je potrebno urediti natančen pregled vse 
opreme in drobnega inventarja, njeno trenutno vrednost in trenutnega uporabnika, 
oziroma trenutno mesto hranjenja. V prihodnje pa naj se tudi pravočasno imenuje 
inventurno komisijo, ki naj pred skupščino opravi potrebne popise. 

Iz finančnega poročila ki ga je pripravil IO LZS pa je razvidno, da so se finančna sredstva 
tudi v letu 2009 porabila v skladu s sklepom skupščine 20:80 v korist tekmovalnemu 
športu. 

 

V Ljubljani 22.3.2010 

 

Dorjana Šuštar, Drago Novak , Frane Merela 

 

 

 

 


